
 

Протокол 
№ 23 

Днес 17.02.2009 г. от 16.00 ч. в с.Спанчевци, почивна база „Чайка” се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 29 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните общински съветници: 

Г-жа Ани Стаменова  
Г-н Димитър Аврамов  
Г-н Златко Тодоров 
Г-н Крум Милетиев 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-жа Весела Коларска – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция “ОС” при Община Монтана 
г-н Любомир Стефанов – Дир. Дирекция „ФСД” при Община Монтана 
г-н Александър Герасимов – Дир.Дирекция “ХД” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция “ЕИИР” при Община Монтана 
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС – 

Монтана и от г-н Диман Георгиев – Зам.председател на ОбС – Монтана. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми дами и г-да, от 33 Общински съветници присъстват 26, 

имаме необходимия кворум и можем да започнем работа. Откривам 23 сесия на ОбС – Монтана в 
нетрадиционна обстановка, не в залата в която провеждаме заседанията. Всички сами разбирате във 
връзка с предстоящото обсъждане на Общинския бюджет утрешния ден, решихме че така ще бъде по-
полезно да съчетаем заседанието на ОбС с обсъждането на бюджета      

Предварително ви е раздаден Дневния ред, ако има по него някакви допълнения, изменения, 
моля онези от вас, които имат такива намерения да направят заявка. Не виждам. Моля, онези от вас, 
които са „за” този Дневен ред на днешното заседание на ОбС да гласува „за” 27, „против” 0, 
„въздържали се” 0 

27 / 0 / 0  
Приема се   

ДНЕВЕН РЕД: 
1. 08-01-4/14.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 

създаване на доброволни формирования по Гражданска  защита в Община Монтана. 
2. 08-01-8/14.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 

молба от Ванюш Найденов Кирилов за  опрощаване на данъчно задължение. 
3. 08-01-13/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 

отземляване на безимотни и малоимотни граждани. 
4. 08-01-14/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 

учредяване на възмездно право на ползване върху недвижим имот №670.168 с площ 3 295.0 кв. м. - 
земя по чл. 19 от Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи (стопанисвани от 
общината) в землището на гр. Монтана, местност „Парта“ за срок от 1 (една) година в полза на Дарчо 
Асенов Найденов - земеделски производител, за настаняване на пчелни семейства. 

5. 08-01-15/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
продажба на специален автомобил (катафалка) УАЗ-452-Д ДК №М 2785 АХ 

6. 08-01-26/04.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
подробен устройствен план /ПУП/ – парцеларен план (ПП) за трасе на подземно кабелно ел.захранване 
и ПП за трасе на водопровод за водоснабдяване на имот 156001 в землището на с.Трифоново, Община 
Монтана. 

7. 08-01-27/04.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
подробен устройствен план /ПУП/ – парцеларен план (ПП) за трасе на подземно кабелно ел.захранване 
20 кV на обект: “Радиорелейна ре транслационна станция “Корда” на “Мобилтел” ЕАД в имот 
48489.16.424 от кадастралната карта на гр.Монтана. 
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8. 08-01-28/04.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
ползване на временен безлихвен заем от извънбюджетната сметка на общината.       

9. 08-01-29/04.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
одобряване командировки за ІV то тримесечие на 2008 г. на Кмета на община Монтана и Председателя 
на Общински съвет Монтана.  

10. 08-01-30/04.02.09 г. Докладна записка от Светлин Николов-Председател на ОбС - Монтана, 
относно определяне представител на Общински съвет – Монтана в Общинския съвет за сътрудничество 
по етническите и демографски въпроси /ОССЕДВ/.  

11. 08-01-31/04.02.09 г. Докладна записка от Светлин Николов-Председател на ОбС - Монтана, 
относно отчет за дейността на Общински съвет – Монтана и неговите комисии през 2008 г.   

12. 08-01-32/06.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
отдаване под наем, след провеждане на явен публичен търг на земеделски земи, които на основание чл. 
19, ал. 1 от ЗСПЗЗ, Община Монтана стопанисва и управлява.  

13. 08-01-33/06.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
отдаване под наем на помещение в с. Николово за пощенска станция на Териториално поделение 
„Български пощи” гр. Монтана. 

14. 08-01-35/09.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
преобразуване на детски градини. 

15. 08-01-36/09.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
оптимизиране на училищната мрежа в Община Монтана. 

16.Питания 
 
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-4/14.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община 

Монтана, относно създаване на доброволни формирования по Гражданска  защита в Община 
Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към обсъждане на т.1 от Дневен ред. Вносителите? 

Заповядайте г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, това е една докладна която 

сте гледали предполагам. Тя беше оставена за тази сесия. Тя се налага във връзка със Закона за защита 
при бедствия и аварии. Има известни промени в Закона за Държавния бюджет за 2009 г., който касае 
доброволни формирования и в тази връзка е докладната, която е предложена на вашето внимание. 
Благодаря ви за подкрепата. Съгласувана е с Гражданска защита, така че смятам, че нямаме правни 
основания да подкрепите докладната. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. От залата има ли желаещи да вземат отношение? 
Две комисии са изразили становище с което подкрепят докладната записка. Не виждам. Преминаваме 
към обикновено гласуване. Моля, онези от вас, които са „за” така предложеното решение да гласуват 
гласува „за” - 27, „против” - 0, „въздържали се” - 0 

27 / 0 / 0 
Приема се 

 Решение 
№243 

На основание чл.41 от Закона за защита при бедствия  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. На основание чл. 41 от ЗЗБ да се създаде доброволно формирование от спасители в 

Община Монтана с личен състав 40 човека, разпределени в кметствата на общината и 
спасителен инвентар. 

Доброволното формирование от спасители да се състои от: 
20 човека – гасачи; 
20 човека – химици. 

2. Спасителите да изпълнява задачи по защитата на населението при възникване на 
бедствия и ликвидиране на последствията от тях, съобразно конкретно създалата се 
обстановка. 
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3. Делегират се права на Кмета на общината да извърши практическите действия по 
формирането; базирането на спасителите и комплектоването с техника, екипировка и 
съоръжения съгласно ЗЗБ, поднормативната законова база и материалните условия в 
общината. 

 
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-8/14.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община 

Монтана, относно молба от Ванюш Найденов Кирилов за  опрощаване на данъчно задължение. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към обсъждане на т.2 от днешния Дневен ред. 

Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Проекта за решение е ОбС да не се опрости  данъчното 
задължение на г-н Ванюш Найденов Кирилов. Преминаваме към обикновено гласуване. Моля, онези от 
вас, които са „за” този проект за решение да гласуват „за” - 27, „против” - 0, „въздържали се” - 0 

27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№244 

Във връзка с  т. 2 от преписка № 94-00-2339 от 24.10.2008 г. на Администрацията 
на Президента  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Изразява мнение да не се опрости  данъчното задължение на г-н Ванюш Найденов 
Кирилов. 

 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-13/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община 

Монтана, относно отземляване на безимотни и малоимотни граждани. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Т.3 от днешния Дневен ред, а именно отземляване на безимотни 

и малоимотни граждани. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Тъй като решението се приема 
при условията на чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и във връзка с Наредба поименно гласуване. Моля, онези 
от вас, които са „за” да гласуват „за” - 28, „против” - няма, „въздържали се” – няма 

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова ---- Крум  Милетиев ---- 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов ---- Росен Белчев За 
Златко  Тодоров ---- Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За  Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№245 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл. 30, ал. 1 от Наредбата за оземляване на безимотни и 

малоимотни граждани 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие Общинска служба по земеделие - Монтана да извърши отземляване на 

Николай Иванов Якимов от с. Доктор Йосифово, Община Монтана – имот №143045, част от 
имот №143023, с площ 10 (десет) дка в землището на с. Доктор Йосифово, Община Монтана. 

2. Земята да бъде причислена към Общинския поземлен фонд на Община Монтана. 
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.   

 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-14/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно учредяване на възмездно право на ползване върху недвижим имот 
№670.168 с площ 3 295.0 кв. м. - земя по чл. 19 от Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи (стопанисвани от общината) в землището на гр. Монтана, местност „Парта“ за 
срок от 1 (една) година в полза на Дарчо Асенов Найденов - земеделски производител, за 
настаняване на пчелни семейства. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.4 от днешния Дневен ред, а именно 

учредяване на възмездно право на ползване върху недвижим имот, за настаняване на пчелни семейства. 
Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Тъй като става въпрос за отдаване на имот поименно 
гласуване. Моля, онези от вас, които са „за” да гласуват „за” - 28, „против” - няма, „въздържали се” – 
няма 

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова ---- Крум  Милетиев ---- 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов ---- Росен Белчев За 
Златко  Тодоров ---- Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За  Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№246 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 58, ал. 3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
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1. Учредява възмездно право на ползване върху недвижим имот №670.168 с площ 

3 295.0 кв. м. - земя по чл. 19 от Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
(стопанисвани от общината) в землището на гр. Монтана, местност „Парта“ за срок от 1 (една) 
година в полза на Дарчо Асенов Найденов - земеделски производител, за настаняване на 
пчелни семейства. 

2. Базисната годишна наемна цена за отдаване под наем за настаняване на пчелни 
семейства върху земеделски земи извън регулация е в размер на 30.00 лв./дка, на основание 
Решение №275 от Протокол №33/07.07.2005 г. на Общински съвет-Монтана. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горните решения. 
 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-15/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община 

Монтана, относно продажба на специален автомобил (катафалка) УАЗ-452-Д ДК №М 2785 АХ 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.5 от днешния Дневен ред, а именно продажба 

на специален автомобил, при условие посочено в решението при начална тръжна цена и т.н. 
Вносителите? Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, постепенно се освободихме 
от целия парк на Община Монтана, който беше в откровено лошо състояние. Виждате началната 
тръжна цена. Има искане от ОП „Обредни дейности” за купуване на техника. Подобно искане има 
почти от всякъде, утре ще разгледаме част от предложенията и онова, което сме предложили да мина 
поне в първата половина на 2009 г. Използвам случая да кажа, че като налично транспортно средство 
във всички общински предприятия, което е в лошо състояние вече сме се освободили от него, това 
мисля, че е едно от последните. Така че надявам се разбира се да подкрепите тази докладна и вече по 
възможност да се опитаме да осъвременим парка на общината във всичките и дейности.   

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. От залата има ли някой, който да желае да се 
изкаже? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване, тъй като става въпрос за ДМА. Моля, 
онези от вас, които са „за” да гласуват „за”, „ против” и „въздържали се”  

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова ---- Крум  Милетиев ---- 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов ---- Росен Белчев За 
Златко  Тодоров ---- Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За  Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
28 / 0 / 0 
Приема се           
 

Решение 
№247 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската собственост, във връзка с чл. 61 от 
Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество на 

територията на Община Монтана 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Обявява продажбата, чрез публичен търг с явно наддаване на специален автомобил 

(катафалка) УАЗ-452-Д ДК №М 2785 АХ – общинска собственост, с начална тръжна цена 430 
(четиристотин и тридесет) лв., съгласно направената експертна оценка от оценител на машини 
и съоръжения от 13.11.2008 г. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решениe. 
 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-26/04.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ – парцеларен план (ПП) за трасе на 
подземно кабелно ел.захранване и ПП за трасе на водопровод за водоснабдяване на имот 156001 в 
землището на с.Трифоново, Община Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.6 от днешния Дневен ред, относно ПУП в 

с.Трифоново, Община Монтана. Предложението за решение е пред вас. Вносителите? От залата? Не 
виждам. Тъй като става въпрос за ПУП при условията на чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА обикновено 
гласуване. Моля онези от вас, които са „за” този проект на решение да гласуват „за”  - 28, „против” – 
няма, „въздържали се” – няма  

28 / 0 / 0 
Приема се 
 

Решение 
№248 

На основание чл.129, ал.1 от Закон за устройство на територията, чл.21, ал.1, т.11 
от Закона за местното самоуправление и местната администрация и Решение № 3 от 
протокол № 1/29.01.2009г. на Общински експертен съвет по устройство на територията 

при Община Монтана 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
 
Одобрява Парцеларен план (ПП) за трасе на подземно кабелно ел.захранване и ПП за трасе 

на водопровод за водоснабдяване на имот 156001 в землището на с.Трифоново, Община Монтана и 
преминаващи през следните поземлени имоти: 

1. Трасето на подземно кабелно ел.захранване - през: ПИ № 156014- земя по чл.19 от ЗСПЗЗ 
и през ПИ № 000300- общински полски път, съгласно чертежа. 

2. Трасето за водоснабдяване – през ПИ № 113017 – общинска собственост, ПИ № 000302 – 
РП I-1 /Е-79/ - държавна собственост, ПИ № 000123 – частна собственост, съгласно чертежа. 

 
 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-27/04.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ – парцеларен план (ПП) за трасе на 
подземно кабелно ел.захранване 20 кV на обект: “ Радиорелейна ре транслационна станция 
“Корда” на “Мобилтел” ЕАД в имот 48489.16.424 от кадастралната карта на гр.Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.7 от днешния Дневен ред, също относно 

ПУП по описан съответно път за захранване на кабелно ел.захранване. Преминаваме към обикновено 
гласуване. Моля онези от вас, които са „за” да гласуват „за”  - 28, „против” – няма, „въздържали се” – 
няма. 

28 / 0 / 0 
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Приема се 
 

Решение 
№249 

На основание чл.129, ал.1 от Закон за устройство на територията (ЗУТ), чл.21, ал.1, 
т.11 от Закона за местното самоуправление и местната администрация (ЗМСМА) и 

Решение № 1 от протокол № 24/27.11.2008г. на Общински експертен съвет по устройство 
на територията при Община Монтана 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Одобрява Подробен устройствен план (ПУП) – парцеларен план за трасе на подземно 
кабелно ел.захранване 20 кV за обект: “Радиорелейна ретранслационна станция “Корда” - 
собственост на “Мобилтел” ЕАД, намиращ се в имот 48489.16.424 от кадастралната карта на 
гр.Монтана и преминаващо през поземлени имоти със следните идентификатори от кадастралната 
карта на гр.Монтана: 48489.20.116 – пасище, мера - земя по чл.19 от ЗСПЗЗ, 48489.20.98 - 
общински път IV клас, 48489.17.51 - общински полски път, 48489.16.423 - общински полски път, 
съгласно чертежа. 

 
ТОЧКА ОСМА: 08-01-28/04.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община 

Монтана, относно ползване на временен безлихвен заем от извънбюджетната сметка на 
общината.       

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.8 от днешния Дневен ред, относно ползване 

на временен безлихвен заем от извънбюджетната сметка на общината, отнасящи се до средствата от  
фонд приватизация. Вносителите? Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, това е една точка за десети 
бюджет я вкарвам, възможности за реагиране от извън бюджета не са кой знае какви, имайки предвид 
размера, който има и плана, който ще ви представим за съфинансиране по „Красива България” ще 
трябва да дадем над 2/3 от сумата, която имаме, защото проекта е доста голям, може би най-големия 
проект, който имаме. Това е необходимо с оглед възможност за маневриране в рамките на Закона, в 
рамките на календарната година. Това е последица и от другата докладна, която беше одобрена за 
използване на кредитната линия през този период. Така, че благодаря ви за подкрепата която сте  
оказали. Аз мисля, че това ще даде възможност за малко повече маньова в рамките на годината. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Има ли желаещи да вземат отношение 
по този въпрос от залата? 

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Какъв е размера на средствата от извънбюджетната сметка в момента?  
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: В момента средствата са 27 хил.лв. с оглед на това, което ще ви 

предложа утре очакваме извънбюджетната сметка и плана за приватизация да бъде в размер на около 
317 хил. Като ние за съфинансиране сме длъжни само по единия проект да предложим 200 хил. Аз 
очаквам да имаме подкрепа от Министерството на финансите, тъй като влизаме в една група за 
подкрепа, но общо взето това е плана, до 317 хил. г-н Славчов с това, което имаме в момента. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Други въпроси има ли? Тъй като все пак имаше 
питане и съответно отговор, може да се приеме за изказване, прекратяване на разискванията. Моля 
онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията по тази точка да гласуват „за” – 28, „против” 
– няма, „въздържали се” – няма  

28 / 0 / 0 
Приема се 
Поименно гласуване 
      

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова ---- Крум  Милетиев ---- 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
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Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов ---- Росен Белчев За 
Златко  Тодоров ---- Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За  Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№250 

На основание чл. 21, ал.1, т.10 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл.24, т.1 от Закона за общинските бюджети  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Възникналият временен недостиг на средства в процеса на изпълнение на общинския 
бюджет през 2009 год. да бъде осигуряван с временен безлихвен заем от наличните парични 
средства по извънбюджетните сметки, открити за обслужване на фонд “Приватизация”. 

2. Окончателното възстановяване на средствата по извънбюджетните сметки  да се 
извърши при необходимост от изплащане на задължения към изпълнители по утвърдените 
поименни списъци от фонд “Приватизация” през 2009 г., но не по-късно от 25.12.2009 г. 

 
 
ТОЧКА ДЕВЕТ: 08-01-29/04.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община 

Монтана, относно одобряване командировки за ІV то тримесечие на 2008 г. на Кмета на община 
Монтана и Председателя на Общински съвет Монтана.  

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.9 от днешния Дневен ред, а именно 

одобряване командировки за ІV то тримесечие на 2008 г. на Кмета и Председателя на Общински съвет . 
моля онези от вас, които искат да вземат отношение по тази точка да заповядат. Преминаваме към 
гласуване. Тъй като става въпрос за финансови средства поименно гласуване. 

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова ---- Крум  Милетиев ---- 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов ---- Росен Белчев За 
Златко  Тодоров ---- Светлин Николов Не гласувам 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За  Станислав Станоев За 
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Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
27 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№251 

На основание чл.25, ал.2 от Закона за общинските бюджети в изпълнение на чл.8, 
ал.4 от Наредбата за командировките в страната  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Одобрява на основание чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките в страната Отчета за 
изразходваните средства за командировки в страната на Председателя на Общински съвет и 
Кмета на Община Монтана за ІV-то тримесечие на 2008 год. 

 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-30/04.02.09 г. Докладна записка от Светлин Николов-Председател 

на ОбС - Монтана, относно определяне представител на Общински съвет – Монтана в 
Общинския съвет за сътрудничество по етническите и демографски въпроси /ОССЕДВ/.  

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.10 от днешния Дневен ред. Моя е Докладната 

записка и както е известно на предишното заседание приехме Правилник на Общинския съвет за 
сътрудничество по етническите и демографски въпроси и ние, като ОбС по този Правилник трябва да 
определим един човек, които да бъде включен в този Съвет. Има ли някой, който желае да вземе 
отношение по предложението? Не виждам.  

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: По докладната или по предложението за решение? 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: По предложението за решение. Може и по докладната. Заповядай 

Йотински.  
Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Аз искам да вземе отношение по докладната, която предлага 

Председателя на ОбС. Г-н Председател, г-н Кмете, колеги общински съветници направен е един отчет 
за дейността на ОбС … 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Не сме на отчета. Сега определяме Любомир Бояджиев за 
представител. 

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Извинявам се тогава. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Онези от вас, които са „за” това предложение за решение да  

определим Любомир Стефанов Бояджиев за наш представител в този съвет, моля да гласува „за” – 27, 
„против” – няма, „въздържали се” – 1  

27 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№252 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и във връзка с чл. 6 от Правилника за 
устройството и организацията на ОССЕДВ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Определя за представител на Общинския съвет – Монтана в Общинския съвет за 
сътрудничество по етническите и демографски въпроси – Общинския съветник г-н Любомир 
Стефанов Бояджиев. 

 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-31/04.02.09 г. Докладна записка от Светлин Николов-

Председател на ОбС - Монтана, относно отчет за дейността на Общински съвет – Монтана и 
неговите комисии през 2008 г.   
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.11 от днешния Дневен ред. Докладната 
записка от Председателя на ОбС, относно отчет за дейността на Общински съвет – Монтана. Както е 
известно в ЗМСМА, чл.27, ал.6 сме длъжни два пъти в годината да приемем такива отчети. Единия 
отчет го направихме през месец юли, този отчет за годината на днешната сесия. Предложил съм на 
вашето внимание информацията която я имаме и която всички ние сме извършили през този период. 
Моля онези от вас, които желаят да вземат отношение по тази Докладна записка да заповядат. 
Заповядай Йотински. 

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Моля още един път да бъда извинен, но този път ще си сложа 
очилата за да не объркам точките. Колеги, от Докладната записка от Председателя на ОбС се вижда, че 
през отчетената година ОбС – Монтана е провеждал една активна дейност във връзка с дейността на 
общината, проблемите които са стояли за решаване. Отчетено е, че са проведени и 17 заседания на 
ОбС. Искам да припомня, че в Правилника, който е приет от ОбС е посочено, че ОбС провежда 
заседания два пъти месечно, т.с. би трябвало да са проведени 24 заседания. Аз не го считам това, че е 
толкова фатално от една гледна точка, но аз мисля, че нищо не ни пречи  на Вас, г-н Председател и на 
Вас, г-н Кмете внесете едно предложение за промяна в Правилника намалете го, можем да запишем и 
по една сесия на месец на ОбС, защото мисля че не е удобно да кажем, че по вина на Председателя на 
ОбС и на Кмета на общината не се провеждат редовно сесиите на ОбС. На следващо място – посочени 
са и доста решения, би трябвало г-н Председател да посочите и това, че беше направена значителна 
икономия от възнагражденията на общинските съветници за миналата година. Искам да посоча две 
цифри, ние сме 33-ма общински съветници, двама общински съветника са получили възнаграждения за 
миналата година 28 хил.лв., 31-ин общински съветника са получили възнаграждения за същия този 
период 48 хил.лв. Повтарям, че по отношение заплатата на Председателя на ОбС Закона изрично я е 
регламентирал. Чл.34 от Закона също регламентира заплащането на общинските съветници, но по 
отношение на броя на заседанията на ОбС възнагражденията са й функция от броя на заседанията, това 
го знае много добре Кмета. На второ място – във връзка с материалите, които се подготвят за 
заседанията на комисиите, за заседанията на ОбС. Много докладни г-н Кмете които се внасят в 
общинските комисии не съответстват на Вашия висок интелект. Добре съзнавам, че не Вие всички 
докладни пишете, че Вие имате достатъчно сътрудници, които да ги подработят, да Ви ги поднесат. 
Има редица пропуски в докладните, които ни се поднасят, което говори единствено, че съществува 
дефицит на интелектуален капацитет във Вашата администрация. На следващо място – когато се внасят 
докладните в комисиите понякога се струпват толкова докладни, че е много трудно да се разгледат в 
сроковете, които са, а сесията наближава и се получава, че неотложно трябва да бъдат гледани и да се 
вземе решение от ОбС. Даже по някога се внасят докладни за вземане на решения, които са 
постфактум, както каза моя колегата Станоев, който седи тук до мен в редица случай. Какво се 
получава? Получава се така, че трябва да се вземе решение, че времето е недостатъчно да се обмислят, 
даже да се внесат мисля, че са правени в редица случаи много положителни предложения от страна на 
общинските съветници и са допринасяли в положителен смисъл за дейната и на общината и на Кмета и 
т.н. Така струпани по мое мнение се налага да бъдат приети, защото няма отлагане. В тази връзка аз 
искам г-н Кмете, за да се избегне това по своевременно и пак посочвам Правилника за дейността на 
ОбС. Защото все пак съгласете се ОбС не е АД, което да бъде моделирано и да работи по образа и 
подобие на Кмета на общината. Аз считам, че за в бъдеще, както Председателя на ОбС така и Кмета на 
общината ще имат в предвид и тези препоръки за по-нататъшната и по-ефективна дейност на ОбС. 
Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Йотински. Има ли други, които желаят да вземат 
отношение?  

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Процедура имам аз. Моля Председателя да се съобразява с 
Правилника за времето за изказване. Да бъде така добър да съблюдава Правилника. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Ще го съблюдава. Има ли други, които желаят да вземат 
отношение по така предложената Докладна записка? Заповядай Ивайло Петров. 

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Искам да благодаря за отреденото ни място за инициативността на 
нашата група в докладната и да кажа, че когато някои заседания са така протоколни като днешното без 
да омаловажавам докладните, които са заложени просто не се налага провеждането по две сесии на 
месец и да се съобразим с настъпващата икономическа криза, така че да не гледаме тъжно, това е и към 
Вас г-н Йотински отправено. Днешното заседание ще свършим не повече след 20 мин. Така че, някои 
път може и да сбием графика, когато докладните не изискват особена дискусия. Благодаря ви. 
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Ивайло Петров. Други, които желаят да вземат 
отношение? Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, ще си позволя разбира се 
коментар по изказванията на общинските съветници г-н Йотински и г-н Петров. Така или иначе в 
момента съгласно Декларацията за конфликт на интересите, която ще попълня съм Зам.председател на 
Сдружението на общините и имам възможност да видя добрите и не толкова добрите практики на 264 
общини и ОбС в страната. Трябва да кажа, че правейки паралел дори и с предходните мандати и сега в 
този период аз мисля, че като цяло ОбС на Община Монтана тъй като все пак това е отчет за дейността 
на ОбС работата е свързана изключително много с подготовката в общината, като администрацията. 
Смятам, че спокойно можем да не се срамуваме от работата си през тази първа година. Отчитам всички 
неща, отчитам всички пропуски, отчитам отделни бележки, които вероятно се пропускат в процеса на 
работа. Аз смятам, че в този си вид ОбС заедно с Община Монтана сме предложили едни добри 
решения, които са в интерес на гражданите в Община Монтана. По отношение на критичните бележки 
на г-н Йотински, искам да кажа няколко неща. Благодаря на съветника от ГЕРБ Ивайло Петров за 
косвената подкрепа с изказването си. Да, две пленарни заседания така пише в правилника, но 18 или 17 
не означава едно, а означава едно и половина. Вие за разлика от депутатите в парламента имате по-
малка ваканция едномесечна и аз смятам, че средно по едно заседание и половина, защото това не е 
едно заседание общо взето е нормално, като график. Аз смятам, че в тази част сме се съобразили с това, 
което тук се долови в другото изказване, да не правим безцелни сесии, като казвам да не правим, добре 
знам основанията за свикване, но това е съвместна работа с различни председатели това е четвърти 
Председател с когото работя за трите мандата като Кмет на общината и до сега и с останалите 
практиката е такава, да не правим сесии с по две точки, защото това дразни гражданите и то с 
основание по някои път. Има сесии като тази, които са подготвени, гледани са на комисии даже доста 
пъти вече и много по-леко минават пленарните заседания. Искам да кажа, че в Дневния ред поне до 
засега от това, което виждам през последните десет години ние няма случай да сме надхвърлили 20 
точки на заседание. Припомням все пак че има, да оставим Софийска община, Пловдив, Кърджали, 
които са имали по 86 решения, когато сесиите започват от сутринта, такава информация имаме в 
Сдружението на общините. Аз мисля, че горе-долу това е нормално, като работа. Предполагам, че след 
малко като коментираме работата ви през втората година за Бюджет 2009 спокойно може да има 
подобен текст, който да дава тази възможност „до две заседания”, както сега се случва в рамките на две 
сесии да проведем две заседания. Що се отнася до възнагражденията, това са възнаграждения на 
Председателя, на Зам.председателя и съветниците, които са гласувани от този ОбС на Монтана, а не на 
някои друг. Искам да кажа, че имаме различна практика, първия мандат нямаше никакви 
възнаграждения на общински съветници и на Председател, във втория нещата придобиха друга форма, 
сега в третия придобиват следваща редакция, следваща форма. Утре ще станат на въпрос, когато 
гледаме слайда за икономията, трябва да кажа че не само кредитите на ОбС са свободни, 
администрацията също имаше много свободни кредите поради неизпълнение на приходите от земя 40-
40 за което стана въпрос. Нито един лев допълнително възнаграждение не е дадено на нито едно звено 
и на нито един второстепенен разпоредител от Община Монтана, нито стотинка. Икономиите са много 
по-големи в това число в §1 и §2 и в самата Общинска администрация неколкократно по-големи 
отколкото в ОбС. Аз мисля, че с промените в Закона в Парламента в комисиите беше гледано в това 
число и възнаграждението на съветниците, има промяна. Утре предполагам преобладаващата част от 
вас вече я знаете за трите общини с районно деление София, Пловдив и Варна за всички останали 
общини и аз мисля, че това нещо може и утре при работа да го изчистим. Не мисля, че това 
възнаграждение е в разрез с някакъв нормативен документ. Предполагам че в тази част също ще има 
промени и мисля, че като община и в тази ситуация аз се намирам в златната среда, не ни цитират в 
крайните случай, нито в едната посока, нито в другата аз мисля, че това също е много важно, защото 
всеки един от нас е и политическо лице в една или друга степен и предполагам, че също си дава сметка 
за подобно нещо. Така, че приемам забележките и критичния коментар, които има. Аз мисля, че тези 
седемнадесет заседания, като работа и като подготовка спомогнаха затова, въпреки трудната картина 
особено в последните три месеца общината да стигне най-високия си бюджет в последните двадесет 
години. Това е наша обща работа и наша обща заслуга и аз се надявам, че ще намерим всички 
възможности през тази година това нещо да стане. Така, че за мен това е доста добър и доста сериозен 
отчет. Искам в заключение да кажа, съжалявам за пропуските и притесненията, които съм ви причинил 
като Кмет на общината, от отделни пропуски от Общинска администрация. Стараем се да изчистим 
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тези неща и съжалявам за случаите, които допълнително сте били затруднени и не сте могли да си 
свършите работа. Надявам се и аз и колегите в общината, че ще се стараят повече в тази част и няма да 
бъдат допускани такива грешки, които пречат за нормалната ви работа. 

 Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Иво Иванов. 
Г-Н ИВО ИВАНОВА: Г-н Председател, г-н Кмете, колеги, за да не прозвучи, че по тази точка 

по която най-вероятно ще има единствени изказвания става въпрос само за пари. Все пак има неща, 
които са кардинално различни от предишни години и в този мандат едно от нещата е ангажимента на 
Председателя и на Зам.председателя, които имат сериозен ангажимент в работата на ОбС и почти 
ежечасен е ангажимент в работната част на годината и другото хубаво нещо, което наистина помага на 
съветниците да отидат на комисиите подготвени е изпращането на докладните в електронен вид, за да 
можем ние, който прояви желание разбира се да бъде достатъчно рано подготвен за това което ще 
разискваме на комисиите. Другото нещо, което трябва да отбележа е, че в 95% от случаите хората от 
Общинска администрация са осигурени и не ги издирваме, имало е единични случаи в които очевидно 
е имало хора, които е трябвало да бъдат там пък не са там, но това са единични случаи, по-скоро 
изключение от правилото. Аз мисля, че последното нещо, което трябва да кажа е, че духа на работа в 
ОбС е конструктивен и работим в един добър колегиален тон. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Други има ли някой, който желае да вземе 
отношение? Не виждам. Преди да преминем към прекратяване на разискванията, искам да кажа 
следното – нарочно не съм записал проект за решение и предлагам това да бъде „Приема отчет за 
дейността на Общински съвет – Монтана и неговите комисии през 2008 г.”, като проект за решение. По 
отношение предложенията, които бяха направени и чухме мнението и като оценка разбира се и от 
администрацията искам да кажа, че всичко онова, което се отнася разбира се и до Правилника на ОбС 
ще бъде коригирано в рамките на Закона. Закона знаете какъв е – едно заседание на два месеца, но за 
ОбС като нашия от началото на демократичните промени и работата на ОбС-ти вече пети мандат, 
винаги в Правилника е било записано две сесии в един месец, разбира се може да запишем една сесия, 
но тогава ще бъдем запитани защо пък са две, а не е само една. Така или иначе ще търсим точния 
запис. По отношение на другите неща не искам да коментирам, стана вече ясно, че нашия ОбС казвам с 
две думи е работил отговорно и резултатно, отнася се за всички не само за Председателя и за 
Зам.председателя, а и за председателите на всички комисии в ОбС. Мисля, че това е най-точната и 
вярна оценка за нашата работа, защото действително положихме доста усилия през тази година, 
разбира се и през следващите години до края на мандата, като ОбС ще търсим най-точните и верни 
решения съответно и в добро взаимодействие с Общинската администрация.  

Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията да гласуват „за” – 28, „против” 
– няма, „въздържали се” – няма  

28 / 0 / 0 
Приема се 
Моля онези от вас, които са „за” това предложение, което предложих т.с. приема отчета, да 

гласува „за” – 29, „против” – няма, „въздържали се” – няма  
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№253 

На основание чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
Приема отчет за дейността на Общински съвет – Монтана и неговите комисии през 

2008 г. 
 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-32/06.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно отдаване под наем, след провеждане на явен публичен търг на 
земеделски земи, които на основание чл. 19, ал. 1 от ЗСПЗЗ, Община Монтана стопанисва и 
управлява.  

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.12 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване 
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 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова ---- Крум  Милетиев ---- 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров ---- Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За  Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

  
29 / 0 / 0 
Приема се 
 

Решение 
№254 

На основание чл. 22, ал. 1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие да бъдат отдавани под наем, след провеждане на явен публичен търг, 

земеделски земи, които на основание чл. 19, ал. 1 от ЗСПЗЗ Община Монтана стопанисва и 
управлява, за срок от една година с възможност за продължаването му до влизане в сила на 
плана за земеразделяне и одобрената карта на съществуващи и възстановими стари реални 
граници. 

2.  Отдаването под наем е при начална годишна наемна цена, определена с Решение 
№157 от Протокол №25/16.11.2000 год. на Общински съвет-Монтана  

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горните решения. 
 
 
ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-33/06.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно отдаване под наем на помещение в с. Николово за пощенска 
станция на Териториално поделение „Български пощи” гр. Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.13 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата? Ивайло Георгиев. 
Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: Благодаря г-н Председателю, предвид на факта, че съм в трудови-

правни отношения с ТД „Български пощи” ми позволете да не участвам в предстоящото гласуване. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Други желаещи да вземат отношение от залата? Не 

виждам. Преминаваме към поименно гласуване на този проект за решение 
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
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Ани Стаменова ---- Крум  Милетиев ---- 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  Въздържал се 
Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров ---- Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев ---- Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

  
27 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№255 

На основание чл. 14, ал. 2 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие да бъде отдадена под наем без търг неизползваемата част от здравната 

служба в с. Николово, представляваща стая за отдих от 11.56 кв.м и ½ от чакалнята за 
обособяване на пощенска станция в селото. 

 2. Новообособеното помещение за пощенска станция, да бъде включено в списъка от 
договора при същите условия, при които е подписан с ТП „Български пощи” Монтана на 01.12 
2003 г. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горните решения. 
 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-35/09.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно преобразуване на детски градини. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.14 от Дневен ред. Вносителите? Заповядайте 

г-н Живков. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, преди малко г-н Ивайло 

Петров каза, че сесията минава леко с точките, когато е гледана на комисия. Трябва да ви кажа, че това 
са две много тежки точки, последните две решения за точки 14 и 15, които са свързани с оптимизиране 
и промяна в мрежата от учебни заведения на територията на Община Монтана. Трябва да кажа, че за 
мен са още по-тежки имайки предвид характера на предишната ми работа, но искам да благодаря на 
комисията по образования, която е подкрепила докладната. Искам да кажа няколко думи за част от 
общинските съветници, които по обясними причини не са гледали докладната, защото това не касае 
характера на техните комисии, но тъй като касае мрежа от учебни заведения на територията на Община 
Монтана – детски градини, затова е добре общо да ви обърна внимание на няколко неща по докладната 
при срещата ви с кметовете на кметства. Случва се така, че с Министерството на науката и 
образованието и обясними по други причини работим добре, печелим проекти, само че и попълваме 
много често данни за едната част от които определено имаме притеснения, имам предвид – детските 
градини в селата. Известна е демографската картина в България, Монтана не прави изключение. 
Подобно нещо се случва и в много развити страни, в най-развитата европейска страна Германия, 
където 18 кмета преди седмица бяхме на семинар, където 90 хилядни градове са станали 36 хилядни, 
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без да драматизират също преобразувайки мрежа. В този случай се налага да подкрепим пет детски 
градини в селата, казвам да подкрепим, защото в другия случай трябва да ги закрием. Това което го 
има в решението, като преобразуване означава, че ние запазваме целодневните детски градини в тези 
села. Единствената причина за налагане на подобно действие е свързана с демографски проблеми и с 
абсолютно нищо друго. Детската градина в. Д-р Йосифово в ЦДГ №1, една част от вас по обясними 
причини не знаят кое е „Щастливо детство” ЦДГ №1 е на Волгата градината, едната от трите най-
големи градини на територията на Монтана. Говорим за вливане на селските градини в градската със 
запазване на групите със запазване на хората и с едно по нормално и по адекватно, тъй като детските 
градини са на делегирани бюджети. Детските градини в селата и училищата нямат капацитет 
финансово да предложат отчетите си поради няколко причини основно поради липса на щат или 
поради невъзможност на управление, това е другата причина да направим подобно нещо. С този ход 
ние запазваме всички детски градини, те стават филиали на градските градини, запазват своята 
численост. Искам за ваша информация да кажа, че кметовете ги викахме на нарочна среща по-рано, те 
са уведомени всичките за подобни действия. Малко по-трудно с Д.Белотинци само трябваше да се 
обясняваме, докато разберат че това е единствения начин при който законово можем да запазим 
детските градини, а не да пишем някакви измислени неща вътре и да няма после, как да ги оправдаем. 
Дадена ви е средната численост, дадени са ви нещата, искам само да ви кажа това, че детската градина 
в Д-р Йосифово се влива в ЦДГ № 1 “Щастливо детство”, това е една от най-старите детски градини, 
срещу сладкарницата на „Валката” на „Трети Март”, ще ме извините за тези обяснения. ЦДГ в с. Г. 
Церовене заради което предходния ОбС имахме бурни дебати и разправии и едва ли не ще променим 
нормативната уредба, защото децата са по-малко и няма как с 16 деца пет да обучават десет, според 
европейската практика един трябва да обучава 15, 16, 17 такова скъпо обучение каквото има в 
определени райони в нормативната уредба на МОН има в България не само в Монтана. Така че,   ЦДГ в 
с. Г.Церовене е в ЦДГ №3 “Буратино”, ЦДГ №3 е накрая на „Плиските” горе на околовръстния път. 
ЦДГ с. Стубел в ЦДГ № 5 “Дъга”, тази градина е в „Пъстренците”, до V СОУ. ЦДГ Д. Белотинци в 
ЦДГ № 6 “Слънце”, това е най-голямата детска градина в Община Монтана, 166 деца, тя се намира на 
„Аспарух” до Мототехниката. ЦДГ Благово в ЦДГ № 9 “Зора”, това е градината на „Ал.Стамболийски” 
преди Черния мост при влизане в града, това е една от четирите вече ремонтирани градини. Така че 
това са основните градини в града, които ще поемат вливането на тези детски градини от селата. 
Филиалите в селата се запазват, всичко се запазва с изключение на падането на пет директори, защото 
сега е директор с група, такова нещо няма, нормално е да бъде учител. Извинете за малко по-дългото 
обяснение, но подозирам, че може да ви зададат въпроси на различни места, как и защо се е стигнало 
до подобно нещо. Благодаря на комисията по Образование, че е подкрепила докладната, която има. Аз 
смятам, че така си отправяме възможността да бъдем коректни и точни съгласно законодателството и 
да търсим още възможност за реализиране на проекти по МОН, както и максимално да защитим това, 
което е на територията на Община Монтана.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Моля за отношение по така направеното 
предложение. Искам да обявя, че по тази и следващата докладна има положителни становища на 
четири от комисиите. Има ли някои, които желае да вземе отношение. Не виждам. Преминаваме към 
гласуване. Моля онези от вас, които са „за” този проект за решение да гласува „за” – 28, „против” – 0, 
„въздържали се” – 0 

28 / 0 / 0 
Приема се      

Решение 
№256 

На основание чл. 10, ал. 6 от Закона за народната просвета, чл. 15, ал. 1 от 
Правилника за приложение на Закона за народната просвета 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Да се преобразуват чрез вливане следните детски градини: 
1.1. ЦДГ с. Д-р Йосифово в ЦДГ № 1 “Щастливо детство”; 
1.2. ЦДГ с. Г. Церовене в ЦДГ № 3 “Буратино”; 
1.3. ЦДГ “Вълшебство” с. Стубел в ЦДГ № 5 “Дъга”; 
1.4. ЦДГ “Здравец” с. Д. Белотинци в ЦДГ № 6 “Слънце”; 
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1.5. ЦДГ “Незабравка” с. Благово в ЦДГ № 9 “Зора”. 
2. ЦДГ № 1, ЦДГ № 3, ЦДГ № 5, ЦДГ 6, ЦДГ 9 да приемат активите и пасивите на 

съответните градини съобразно балансите им към датата на обнародването на заповедта на 
Кмета на Община Монтана в Държавен вестник. 

 
ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: 08-01-36/09.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно оптимизиране на училищната мрежа в Община Монтана. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Следващата докладна е относно, оптимизиране на училищната 

мрежа в Община Монтана. Вносителите? Заповядайте г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, честно казано това е една от 

най-неприятните докладни, които се налага да вкарвам. Колкото и Кмета да ми е приятел и другите са 
ми приятели, колкото и да е натиска за запазване на всяка цена да го има в Студено буче, все пак има 
определено нормативна уредба, която сме длъжни да спазваме. Връщайки се десетина година назад, 
когато още бях началник на инспектората по образование, Община Монтана имаше 7 училища в селата, 
сега са останали четири, след тази докладна ще останат три, защитеното училище в Смоляновци, в 
Габровница и в д-р Йосифово. Това, което сте погледнали и благодаря на комисиите, че са подкрепили 
тази докладна, това означава, че ще спрем безразборното возене на ученици в рамките на една община. 
В Студено буче има 57 деца по списък, трудно е да се говори за качество на обучение при такъв брой 
деца. Още по-тежко е, че караме деца от Монтана в Студено буче, децата са от кв.Кошарник. Кошарник 
захранва 7-8 учебни заведения на територията на града с ученици, като това е едно движение нагоре-
надолу в рамките на Община Монтана в зависимост от инициативността на директори, кметове и т.н. 
Според нормативната уредба на МОН е съвсем нормално да предприемем подобно действие. След 
Стубел това ни е второто решение, което трябва да вземем, колкото и да е тежко като решение 
абсолютно по демографски причини и поради никакви други причини. Това ще ни даде възможност да 
кандидатстваме за финансиране за поне 200 хил.лв. в двете приемащи училища VІІ и VІІІ, без значение 
какво ще бъде движението на децата там, защото това пък е последната най-нова сграда на учебно 
заведение на територията на Монтана. Предложението, което правим до Министерството на 
образованието и науката е за закриване на учебното заведение, трябва да кажа, че екипа на общината и 
аз лично сме правили среща, ръководството на учебното заведение е известено. Учителския състав, 
който е на 100% от Монтана и пътува, всъщност така е и за Якимово и за Брусарци и за Г.Дамяново 
90% от учителите са от Монтана, които пътуват. Родителите съща са уведомени, ръководството на 
селото, Кмета, хората са наясно, че при тази ситуация на септември няма как да ви предложа слети и 
маломерни паралелки без да се налага да направим няколко компромиса, да не кажа една друга дума и 
няма начин как нормативно да защитим наличието на подобно учебно заведение. Така че, колкото и да 
е тежка картината аз смятам, че за децата това няма да бъде проблем имайки предвид дейността на 
Студено буче. Имайки предвид, че на 100% е осигурен ученическия превоз на територията на цялата 
Община Монтана без проблем и мисля, че при всички случай това е едно добро решение, което колкото 
и да е трудна ситуацията е абсолютно законово нормативна и аз смятам, че ще се опитаме да 
предложим на тези деца и на преподавателите по-добри и по-нормални условия, които съответстват на 
нормативната база. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Моля от залата, които желаят да вземат отношения по така 
направеното предложение. Не виждам. Преминаваме към гласуване. Моля, онези от вас, които са „за” 
предложението, а именно: „Предлага на Министъра на образованието и науката да закрие от 
учебната 2009/2010г. ОУ “Св. Св. Кирил и Методий” – с. Студено буче, Община Монтана”, да 
гласува „за”– 27, „против” – 0, „въздържали се” – 2 

27 / 0 / 2 
Приема се 

Решение 
№257 

На основание чл.10, ал.5 от Закона за народната просвета и чл.12, ал. 2  от 
Правилника за прилагане на закона за народната просвета 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 
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Предлага на Министъра на образованието и науката да закрие от учебната 2009/2010г. 
ОУ “Св. Св. Кирил и Методий” – с. Студено буче, Община Монтана. 

 
 
 
ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТ: Питания 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към последната точка от Дневния ред – питания. 
Г-ЖА АНГЕЛИНА СТОИЧКОВА: Защо 34 докладна я нямаме в Дневния ред?  
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Тази докладна беше оттеглена от администрацията, тъй като има 

неясноти по отношение наследяването на този имот и съответно прехвърлянето през кои периоди. На 
следваща сесия, ако всичко е наясно ще бъде включена в Дневния ред.  

По точка питания към Кмета на Община Монтана, на миналата сесия бяха направени 
предложения от Иван Славчов по отношение отчетите на онези дружества на които бяхме 
предоставили средства. Утре по времето на обсъждане на бюджета, представена ни е такава 
информация и съответно в комисиите и ако иска някои по отделно, тези отчети се намират при 
Любомир Стефанов. Единствено като съществено питане беше поставено от Ивайло Петров по 
отношение на тротоарите около ІІ СОУ, до този момент нямам отговор, на следващата сесия ще 
получите такъв. Любомир Бояджиев по отношение на найлоновите торбички, по този въпрос трябва 
малко повече да се поработи. За да приемем такова решение трябва да проучим условията и съответно  
да търсим решение по този въпрос. Има ли нови питания към Кмета на Община Монтана? Няма. 

С това днешния Дневен ред приключи.          
 
 
 
 
Заседанието бе закрито в 17,00 часа 
 
 
 
 
 
Протоколчик:…………………. 

/Мария Петрова/ 
Председател ОбС:…………………… 

/Светлин Николов/ 


